

Title (en)
Pleasure craft with control deck

Title (de)
Yacht mit Führerhaus

Title (fr)
Embarcation de plaisance avec cabine de pilotage

Publication
EP 1905686 A1 20080402 (FR)

Application
EP 07291119 A 20070920

Priority
IT GE20060094 A 20060927

Abstract (en)

The craft (1) has a pilot cabin (4) with an access opening (402) on its rear side. A frame is provided at a level of the opening and supports a sliding plate (5) sliding between a totally lowered position to access the opening and a totally raised position to close the opening. The plate has an actuator e.g. hydraulic actuator, and a port which allow fast sliding between the positions, and is made of transparent material such as polymethyl methacrylate or glass. An ad hoc housing (6) retracts the plate and is arranged in a hull (101) of the craft in the lowered position to access the cabin.

Abstract (fr)

Embarcation (1) de plaisance de type comprenant un logement (4) de pilotage fermé sur le toit et sur les trois côtés et portant une ouverture (402) d'accès à l'arrière, caractérisée par le fait qu'au niveau de ladite ouverture (402) se trouve un châssis (7) de support d'une plaque (5) coulissante entre au moins une première position totalement abaissée d'accès de ladite ouverture (402) et au moins une seconde position totalement levée de fermeture de ladite ouverture (402), ladite plaque (5) étant dotée de dispositifs d'actionnement (11, 14) qui en permettent un coulissemement rapide entre lesdites première et deuxième positions d'accès et de fermeture et un logement (6) escamotable de ladite plaque (5) étant ménagé dans la coque (101) de l'embarcation (1) dans ladite première position totalement abaissée d'accès à la cabine (4) de pilotage.

IPC 8 full level

B63B 17/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 17/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 6357379 B1 20020319 - MURPHY JR CHARLES [US]
- [A] US 5715771 A 19980210 - MURRANT TOM [GB]
- [A] US 2006000404 A1 20060105 - DOUGHERTY STEPHEN [US]
- [A] GB 147326 A 19200722 - DAVID DUNDAS

Cited by

EP2208666A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1905686 A1 20080402; EP 1905686 B1 20090225; AT E423727 T1 20090315; DE 602007000594 D1 20090409; ES 2323157 T3 20090707;
IT GE20060094 A1 20080328; PL 1905686 T3 20091030

DOCDB simple family (application)

EP 07291119 A 20070920; AT 07291119 T 20070920; DE 602007000594 T 20070920; ES 07291119 T 20070920; IT GE20060094 A 20060927;
PL 07291119 T 20070920